
Úboč 3.6.2015 

Zápis č.2 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč, 

které se konalo ve středu 3.6.2015 v „Hospůdce pod Vinicí“. 

Přítomní: Zima V., Matějka V., Matějka P., Matějka J., Síkora V. st., Síkora V. ml., Černý Vl., Haas M., 

Tomášek K. 

Občané: Hynčík T., Černík L., Roubal P., Raiser M., Adámek J., Levenec F., Denk R. 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření ÚSC Úboč za rok 2014 

4. Projednání návrhu závěrečného účtu obce 

5. Úprava rozpočtu č. 2/2015 

6. Víceúčelové hřiště Úboč 

7. Žádost o odkoupení pozemků 

8. Diskuse 

9. Usnesení 

10. Závěr 

 

1. Zasedání obecního zastupitelstva zahájil starosta obce ve 2000hod. Přivítal všechny přítomné 

a seznámil je s navrženým programem zasedání. Navržený program zasedání byl všemi devíti 

hlasy schválen. Dále starosta navrhl ověřovatele zápisu p. Vl. Černého a p. M. Haase. 

Navržení ověřovatelé zápisu byli devíti hlasy schváleni. 

2. V následující části zasedání přednesl starosta usnesení z posledního zasedání zastupitelstva. 

K přednesenému usnesení nebylo z řad zastupitelů a ostatních přítomných žádných dotazů 

ani připomínek. 

3. Ve třetím bodě zasedání zastupitelstva seznámil starosta přítomné se zprávou o výsledku 

hospodaření ÚSC Úboč za rok 2014. Kontrolu hospodaření provedly 18.5.2015 pracovnice KÚ 

Plzeňského kraje Bc. H. Škoríková a pí. J Volfová. Při přezkoumání ÚSC Úboč nebyly zjištěny 

chyby ani nedostatky. Zastupitelstvo obce dle § 43 zákona č. 128/2000sb. o obcích schválilo 

devíti hlasy bez výhrad závěrečný účet obce za rok 2014 a výsledek hospodaření obce vedený 

na účtu 431 300 ve výši +458 025,-Kč a doporučuje proúčtovat k 30.6.2015 na účet 432 314. 

Schválili zastupitelé : Zima V., Matějka V., Matějka P., Matějka J., Síkora V. st., Síkora V. ml., 

Černý Vl., Haas M., Tomášek K. 

4. Zastupitelstvo projednalo závěrečný účet svazku obcí Kdyňska a bere na vědomí Závěrečný 

účet Dobrovolného svazku obcí Kdyňska za rok 2014. 

 



5. Pátým bodem zasedání zastupitelstva bylo projednání úpravy rozpočtu č.2/2015. Starosta 

seznámil přítomné s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Na položené dotazy 

k úpravě rozpočtu starosta odpověděl a vysvětlil je. Po rozpravě k úpravě rozpočtu č.2/2015 

dal starosta o úpravě hlasovat. Toto rozpočtové opatření bylo devíti hlasy schváleno. 

6. Dalším bodem zasedání zastupitelstva bylo budování víceúčelového sportovního hřiště. Obec 

má schválenou dotaci a projekt na vybudování hřiště na parcele č.1949 v k.ú. Úboč, tato 

parcela se nachází mimo obec. Z řad občanů se neustále ozývaly nespokojené hlasy 

s umístěním tohoto sportoviště a špatným dohledem nad sportujícími dětmi. Zastupitelstvo 

obce na návrh občanů oslovilo Zem. a.s. Koloveč o možnost směny části parcely č.65/1 a 

parcely č.64 v k.ú. Úboč, které sousedí s obecní parcelou č.65 v k.ú. Úboč, která se nachází na 

jižní straně pod kulturním domem. Směněný pozemek od Zem. a.s. Koloveč má šíři 12m a 

délku asi 40m. Zem. a.s. Koloveč tuto naši žádost akceptovalo a na směnu přistoupilo na 

základě směnné smlouvy. Po zaměření a zhotovení geometrického plánu bude parcela 

připojena k obecní parcele č.65 v k.ú. Úboč. Rozměr této parcely vykryje prostor pro výstavbu 

zamýšleného sportoviště v centru obce. O přidělené dotaci bude starosta jednat s KÚ Plzeň. 

Po diskusi schváleno devíti hlasy. 

7. Sedmým bodem zasedání bylo projednání žádosti Mysliveckého sdružení Netřeb Úboč o 

odkoupení pozemků v k.ú. Úboč. Jedná se o parcelu č.2028 o výměře 4773m2 ostatní plocha 

a parcelu č.2029 o výměře 805m2 lesní pozemek. V současné době se na parcele nachází 

střelnice na asfaltové holuby. Po krátké diskusi zastupitelstvo prodej devíti hlasy odsouhlasilo 

na základě kupní smlouvy mezi obcí Úboč a Mysliveckým sdružením Netřeb Úboč. 

8. Dalším bodem zasedání byla diskuse, ve které se hovořilo o probírce v obecních lesích.Dle 

hospodářského  plánu se jedná asi o výměru 10ha. Provede p. Rejcha.Dále se hovořilo 

o odstranění kalamity po jarní vichřici. Zpracování kalamity provede p.Pecl a p. Fišer V. 

Dále se hovořilo o sekání krajnic kolem obecních cest na Hájek a k Farské Hůrce. Po domluvě 

s SÚSPK Plzeňského kraje krajnice poseká jejich zaměstnanec p. Fišer V. 

9. Ve 2200hod starosta přečetl usnesení a dal o něm hlasovat. Usnesení bylo devíti hlasy 

schváleno. 

10. Ve 2210hod starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 

Ověřovatelé zápisu: člen zast.: Haas M.   ………………………………. 

člen zast.: Černý Vl.  ………………………………. 

starosta: Zima V.  ………………………………. 


